

SUPREME

A Premium Brand of Hutchison Telecom



AN OVERVIEW OF GENTRY CLUB

Gentry Club

Location

K11 MUSEA 8/F

Opening hours

Sunday to Wednesday: 12:00nn – 10:00pm

Thursday to Saturday and the day before public holidays:
12:00nn – 00:00 midnight

Dress code

(a) Smart casual wear is recommended

(b) Flip-flops and sandals, shorts of any length, baseball caps, sportswear, torn jeans are not allowed.

Reservation only

Please contact your SUPREME Personal Executive for reservation.



Gentry Club



A high-privacy luxury city club for Artisans to appreciate an exquisite taste of life.

Gentry Club is an exclusive members club with high privacy in multiple cities where modern-day nobility and luminaries gather to develop influential and timeless relationships.

It also pays homage to cultural legacy by reminiscing traditional Chinese architecture that features a touch of modernity.

Inspired by the spatial arrangement of a Siheyuan, the Dining Room, Cooking Studio, Tea Den, Whiskey Bar, Private Suites and Restaurant encase the Central Court to offer a harmonious balance between luxurious surrounds, a relaxing ambience and scholarly exchanges.

匠心貴雅佈局 細味精緻人生
百川雅仕匯河 成就相知灼見

Gentry Club 是一個高私隱度的私人會所，位於不同城市。讓城中雅仕聚集於此，成就跨界相知的交流。

它同時也具有現代感的中國傳統建築呼應深厚文化底蘊。甫踏進門，即可欣賞到一系列經過匠心挑選的珍貴藝術品和手工藝品，為空間注入美學養分。

其空間設計靈感源自四合院的佈局。由 Dining Room、Cooking Studio、Tea Den、Whiskey Bar、Private Suites 和 Restaurant 將中庭包圍起來，奢華雅緻的環境中瀟灑舒適、開放交流的氛圍，營造絕妙的和諧感。

Gentry Club Facilities





Whisky Lounge

Features an impressive arsenal of the world's finest whiskies. Enjoy an intimate affair with your favourite whisky in our loft-like lounge with cosy leather armchairs.

由威士忌鑑賞家親自挑選，呈獻豐富稀有威士忌酒藏。在寬敞安靜的氛圍中，安靠皮質沙發椅懷抱，與您挑選的威士忌慢慢談情，細味愜意的私密時光。



Cigar Chambre

Connoisseur-class collection of the most sensational cigars from around the world, juxtaposed in an elegant assortment for the tobacco aficionados.

從世界各地蒐集典藏級別的雪茄，陳列於講究的恆濕雪茄櫃中並隨時間醇化，讓喜愛雪茄的紳士們在安謐氛圍中細味品嚐，流連忘返。



Tea Den

A tranquil haven with precious tea collection and authentic tea ceremonies for you to re-live the long-standing tea heritage in China.

在雋雅別緻的間室中，收藏著歷史悠久的珍貴茶葉，並由茶藝師以傳統茶道烹煮慢奉，讓來客品茗沉澱數千年的茶藝文化。



5 Private Suites

Treat yourself to the finest luxury comforts of total quietude. The Private Suites are furnished with exquisite upholstery and luxurious bathroom to lull you into complete relaxation. The versatile space can be transformed to accommodate various types of exclusive events.

Min. spend: HKD10,000 per visit (4 hours)

在寧靜寫意的環境享受悠閒時光。舒適雅緻的私人包廂配備專屬浴室，為您提供身心放鬆的休息空間。房間可配合不同類型的活動調節空間，打造量身訂造的尊貴場所。

最低消費：每次HKD10,000 (4小時)



Cooking Studio

Cooking Studio hosts top-notch cookery programmes starring Michelin-honoured and celebrity chefs as private instructors.

Min. spend: HKD30,000 per visit (max. 8 guests)

我們在高貴且設備完善的廚藝工作室定期舉辦由不同米芝蓮星廚和世界級名廚教授的烹飪課程，讓會員能親嚐煮出一流美饌菜餚的滋味。

最低消費：每次HKD30,000 (最多8人)



Private dining room

Share your culinary enthusiasm with family and friends over pleasurable banquet in the Private Dining Parlour.

Min. spend: HKD30,000 per visit per day (max. 12 guests)

在優雅寬廣的私人宴會廳與摯愛親友共享筵席，為盛宴氣氛劃上完美句點。

最低消費：每次HKD30,000 (最多12人)

Please contact your dedicated Personal Executive for reservation.

SUPREME

Thank you!